

**ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS**

Headquarters Edition
Number 52/88 October 25, 1988

Édition de l'administration centrale
Numéro 52/88 le 25 octobre 1988

INFORMATION SESSION FOR SPOUSES
ON THE RECRUITMENT PROCESS

A bilingual information session on the Public Service Commission recruitment process will be held for spouses of External Affairs employees on November 8, from 10:00 a.m. to noon, in the Posting Services Centre (ABB).

The 2-hour information session is designed for those who are interested in learning about the current hiring practices in the Federal Government. The session will be presented by an officer of the Public Service Commission. He will explain the process of recruitment and referral of applicants in the National Capital Region and inform participants of the areas of opportunity for employment in the Public Service. The presentation will be followed by a question and answer period.

If you wish to attend this session, please register by calling Dorothy Chandler (ABB) at 992-2224.

SÉANCE D'INFORMATION POUR LES CONJOINTS
SUR LE PROCESSUS DE RECRUTEMENT

Une séance d'information bilingue portant sur le processus de recrutement de la Commission de la fonction publique et destinée aux conjoints des employés du Ministère aura lieu le 8 novembre, de 10 h à midi, au Centre des services à l'affectation (ABB).

Cette séance d'information d'une durée de deux heures est prévue à l'intention de ceux et celles qui sont intéressés par les modalités d'embauche du gouvernement fédéral. Un agent de la Commission de la Fonction publique y expliquera le processus de recrutement et de présentation des candidats pour la région de la Capitale nationale ainsi que les possibilités d'emploi dans les divers secteurs de la Fonction publique. Une période de question est prévue à la fin de la présentation.

Si vous désirez assister à cette séance, veuillez vous inscrire en téléphonant à Dorothy Chandler (ABB) au 992-2224.